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Minnesanteckningar Idrottsrådets möte 2024-08-27 
   
 
Plats: Stadshuset 
 
Närvarande:  
Idrottsrådet: Anna-Karin Larsson, Seppo Vaihela, Hans Sjöström, Ken Gunnesson, Anders 
Johansson, Gustav Hessfelt, Svenåke Berglie 
Politiker: Anna Vedin, Eva Irjasdotter Sjögren, Patrik Ryberg 
Förvaltningen: Johan Sjöholm, Thomas Gustavsson, Mikaela Leetma, Jan Eklund  
RF/SISU: Ewa Widell 
 
 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Meddelades att representanter 
för Alingsås kommun blivit förhindrade att som planerat delta i mötet. Beslutades att 
erbjuda kommunen att närvara vid nästa möte. 
 

2. Godkännande av agendan 
Föreslagen agenda godkändes med några övriga frågor.   
 

3. Information från Fritid, Folkhälsa och Fritid Drift 
LUPP 
Johan Sjöholm och Mikaela Leetma presenterade resultat från senaste undersökningen 
LUPP kopplade till området Fritid. Fakta och slutsatser presenteras i bifogad bilaga 1. 
 
”Inkludering av barn från resurssvaga hem i föreningslivet” 
Återkoppling av uppdraget ”Inkludering av barn från resurssvaga hem i föreningslivet”. 
Johan Sjöholm och Mikaela Leetma presenterade resultatet av rubricerat projekt så här 
långt. Presentationen, se bilaga 2. 
 
Idrottsrådet presenterade en statistik som finns på RF:s hemsida och som visar antalet 
LOK-deltagare per 100 invånare i olika delar av kommunen. Frågan till projektet är om 
dessa uppgifter kan användas för analyser eller slutsatser. 
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Samsyn - föreningar i Kungälv 
Den planerade konferensen för föreningar som skrivit under avtalet kommer att 
genomföras vid ett senare tillfälle. För få föreningar hade möjlighet att delta. 
 
Information om Samsyn och presentation av nya föreningar som skrivit under avtalet 
planeras till Idrottskonferensen. 
 
Information från Fritid Drift  
Oasen 
Badet: 
Badet är öppet sedan måndag vecka 34 men vi har personalbrist beroende på både 
sjukdom och vakanta tjänster. Kaféverksamheten är öppen när bemanningen tillåter. Vi 
fokuserar på att badet ska vara öppet för allmänhet och föreningsverksamhet samt att vi 
kan utföra simskoleuppdraget. 
 
Avtal klart med KSS om städ efter träning på söndagar. 
 
Isen: 
Fortsatt full beläggning på alla tider.  
Alla läger genomförda enligt plan.  
 
Konstgräs 
Alla kommunens konstgräsplaner är i full drift. Dock så har vi fortsatta problem med 
underlaget på Ytterns gamla konstgräsplan då det fortsätter att uppstå nya sättningar, 
troligtvis p.g.a. det höga vattentrycket efter de skyfall som varit även denna sommar. 
Även den nya konstgräsplanen på Yttern flöt igen när det blev översvämmat men inga 
bestående skador den här gången. 
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På Kongevi har vi problem med slukhål runt om planen och friidrottsarenan. Det vi fyller 
igen ena veckan är ogjort nästa vecka och det börjar påverka löparbanornas jämnhet och 
underlag. Vi ska även se över stavhoppets placering efter önskemål från KAIK. Vi har ett 
inplanerat möte med dem i början på september. 
 
Fortfarande mycket stök och skadegörelse på Munkegärdeplan 
 
Naturgräsplaner 
Alla naturgräsplaner är i full drift. Klippning av Marstrands IP har haltat denna säsong då 
entreprenören som ska utföra arbetet inte alltid har levererat 
 
Idrottshallarna 
Alla idrottshallar har städats under sommaren och öppnar nu för verksamhet igen vecka 
33. En del bokningar har varit under den stängda perioden men där är föreningarna 
informerade om att man får klara sig utan service då vi inte har bemanning på hallarna 
under veckorna 26–32. 
 
Diseröds idrottshall hade invigning 22/8. Politiken klippte band tillsammans med 
skolbarnen på förmiddagen. Fritid var med på Öppet hus mellan kl 16-18 dit föreningar 
och allmänheten var inbjudna. Det kom ca 400 pers. RUF och Romelanda schackklubb 
bjöd på aktiviteter i hallen och kommunen bjöd på kaffe, saft och kaka.  
 
I Kastellegårds- och Munkegärdehallen har matchtavlorna bytts ut då de hade felaktiga 
specifikationer. 
 
Kastplan Munkegärde 
Det är fortsatt problem med att planen är väldigt blöt på sina ställen. Vi ska klippa den 
några gånger till innan vi släpper på föreningen. Vi har under tiden detta färdigställts hyrt 
in föreningen på Jennylunds kastplan i Ale kommun. 
 
Utebadet 
Utebadet har varit öppet mellan 17/6 och 18/8. Det har bitvis varit extremt många 
besökare på de fina dagarna vilket medförde att vi fick påpeka för föreningen, som driver 
verksamheten, att de måste begränsa antalet besökare. För att minimera risken för 
tillbud och olyckor behöver man klara av att ha bra uppsikt på de som badar i poolen. Vi 
har en inbokad utvärdering/uppföljning med föreningen där vi pratar om det som varit  
och hur vi blir bättre tillsammans. Överlag har det dock fungerat bättre än tidigare då 
föreningen har haft en ny ansvarig som varit på plats i mycket högre grad. Glädjande är 
det höga besöksantalet trots att sommaren inte alltid bjudit på bra väder. 
 
Totalt 18 492 besökare fördelat på 8 141 vuxna (ink +65), 6 726 st barn/ungdomar 7–17 
år och 3 625 st barn 0–6 år 
 
Föreningen som driver utebadet har haft en uppblåsbar handbolls-/fotbollsplan som 
komplement till poolen där barn- och ungdomar kunnat aktivera sig. Planen har betalats 
med kommunens folkhälsomedel som en satsning på ungdomars lovaktivitet och hälsa. 
Det har även funnits enklare sommarspel, som badminton, strandtennis mm att låna. 
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Friluftsbaden 
Alla kommunala badplatser har varit öppna utan några avvikande vattenprover. 
Det har varit lite parkeringskaos ute vid Vadholmens badplats trots att vi utökat antalet 
parkeringsplatser. Det löstes dock hyfsat genom att vi med markarrendatorns tillåtelse 
klippte en del av den intilliggande åkern och kunde använda den som provisorisk 
parkering. 
 
Vi installerade hjärtstartare på alla badplatser utom Sundhammar och Ingetorps 
badplats. Sundhammar kommer att få en så fort vi kan få el till värmeskåpet. Ingetorp 
har haft så mycket skadegörelse så där vågar vi inte sätta upp någon i nuläget. 
 

4. Idrottskonferensen 19/10 
Ett preliminärt schema för Idrottskonferensen 19/10 ser ut på följande sätt. 
  
8.00                  Kaffe 
8.30                  Idrottsrådet 
                           - välkommen 
                           - information 
9.15                  Workshop ”Idrottskonferensen” 
10.15                Kaffe och macka 
10.45                Samsynsavtalet 
11.15                Information från kommunen 
                          - politiken 
                          - fritid 
                          - arenan 
12.30                Val till Idrottsrådet 
13.00                Slut på konferensen 
 
Inbjudan skickas ut inom kort. 
 

5. Ytor för fotboll 
Idrottsrådet har beslutat undersöka hur det ser ut med ytor för fotboll, gräs eller 
konstgräs, planer för 11-, 9- eller 7-mannalag. Vilka ytor har man, finns större behov och 
vilka andra frågor vill man ta upp. Idrottsrådet gör först en analys som vi sedan 
sammanställer till en rapport för presentation i Idrottsrådet. Idrottsrådets ledamöter (två 
per besök) besöker klubbarna för att med hjälp av ett frågeformulär höra resp. förenings 
syn på sin situation. 
 
I RF:s LOK-statistik från 2022 finns följande föreningar registrerade.  

1. Football Club Komarken (gått över helt till Futsal) 

2. Föreningen Kungälvs Fotbollsflickor 

3. Hermansby Idrottsförening 

4. Hålta Idrottsklubb 

5. Idrottsklubben Kongahälla  

6. Kareby Idrottssällskap 

7. Kode Idrottsförening  

8. Marstrands Idrottssällskap 
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9. Romelanda Ungdomsförening 

10. Tanzeem Idrottsförening (finns ej i kommunens LOK-statistik) 

11. Ytterby Idrottssällskap 

 
6. Brandskyddsutbildning för föreningar 

Jan Eklund informerade om de önskemål om brandskyddsutbildning för föreningar som 
inkommit från brandskyddsmyndigheten i regionen. Efter diskussion kom mötet fram till 
att utbildningen är angelägen, men att den måste organiseras på ett sådant sätt att 
föreningarna har resurser att delta. 
 

7. Idrottsråd i Göteborg 
Informerades om att Idrottsrådet för Göteborgsregionen sammanträder 11 oktober      
13 – 15.   
 

8. Spontanidrottsplatser 
Idrottsrådet informerade om att det på Kode skola (1–3) finns en spontanidrottsplats, en 
grusyta som en del av skolgården. Några föräldrar startade i våras ett projekt för att göra 
om idrottsplatsen. Man fick med sig kommunen som fixade grusbädden, lokala företag 
som sponsrade, massor av föräldrar som betalade in en slant samt jobbade ideellt. 
Kungälv Energi sponsrade med belysning. Idag har man en konstgräsplan för främst 
fotboll. Man har redan märkt av en ökad användning bland främst lite äldre tjejer och 
killar.  Bilder: Se nedan. 

 
Det kanske kan bli ett bra exempel för andra spontanidrottsplatser. 

 
9. Nästa möte 

Nästa möte är 29 oktober 
 

10. Mötets avslutande 
Ordföranden tackade ledamöterna och avslutade mötet. 
 
 
Vid pennan: Svenåke Berglie 
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